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Referat 
Bestyrelsesmøde den 14. september 2015 kl. 19:00 

 

Tilstede: 

Anette Holm 

Anni Kullebo 

Christian Kirkedal (Referent) 

Kit Kjældmand 

Michael Work 

Christian Rasmussen 

 

Afbud: 

Thomas Christensen 

Carsten Jensen 

Christian Andreasen 

Ole Bramming  

 

 

1 Spørgetid for grundejere (19.00 – 19.30) 

En enkelt grundejer mødte op for at få refunderet penge fra skurfonden. 
 

2 Facebook – Regler og medlemmer. 

Som udgangspunkt skal vi sørge for at holde gruppen fri for reklamer og salgsannoncer. Der bør 
formuleres et sæt husregler, som lægges synligt på forsiden. Christian K laver en tekst. Vi sender 
grundejerlisten rundt, så alle kan tjekke inden de giver adgang til nye medlemmer. 
 

3 Hus/område-orden - Gennemgang af punkter/tanker gruppen har gjort sig (Kit, Ole, Christian R) 
Kit gennemgik foreløbigt oplæg. Der arbejdes videre. 
 

4 Daglig ’hundelegeplads’ på fodboldbanen – Blev berørt lidt sidste gang. Vi bliver nødt til at tage det 
op, evt. sætte regler (hundeloven). 
Vi skal gøre opmærksom på at hundeloven skal overholdes. Det forlyder at flere er utilfredse med at 
hundene ikke er under kontrol. Vi skriver på Facebook og hjemmesiden. 

5 Flygtninge i børnehuset – Høring og info fra kommunen 
Bestyrelsens medlemmer har forskellige holdninger, ligesom de enkelte grundejere har. Som 
bestyrelse er det ikke muligt at sende et høringssvar, som dækker alles ønsker, hvorfor vi opfordrer 
den enkelte grundejer til at indsende eget høringssvar. Det er udelukkende bestyrelsens arbejde at 
forholde sig til det retslige. Bestyrelsen vil skrive et høringssvar til kommunen, hvor vi gør vores ret 
gældende i forhold til ekspropriation og vil fortsat informere om kommunens beslutninger. 

6 Generalforsamling 2016 – Dato, sted og dirigent 
Kommunen forespørges om lokaler. 2. eller 9. marts forsøges som mulige datoer, evt. på 
Stengårdsskolen. Dirigent skal findes som forslag. 

7 Økonomi - overordnet 
Anni gennemgik budgettet. Kabel-TV er steget. Der var budgetteret med højere priser på 
vedligeholdelse af grønne områder, hvilket giver et overskud. Ellers ikke noget at bemærke. 
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a) Restancer og tvangsauktioner 
Der er kommet mindre restance. 

b) Status på solidarisk hæftelse 
Intet svar endnu. 

8 Bestyrelsens arbejdsdag den 19. september – opgaver der skal løses og indkøb af materialer 
Der skal laves låge, hegn og legeplads-kanter. Der indkøbes materiale. 

9 Vintervedligeholdelse 2015/2016. Status på indhentning af tilbud fra 3 aktører. 
Vi venter på tilbagemelding fra Ole (som måtte melde afbud i dag). 

10 Budget 2017 
Der afsættes en dato hvor agendaen udelukkende er budgettet for 2017, da der er flere punkter, som 
skal vendes. Forslag d. 30/9, kl. 19. Afventer tilbagemelding fra øvrig bestyrelse. 

11 Status på sommersjov den 29/8 
For få deltagere gjorde at dagen blev aflyst. Det skal overvejes om det skal forsøges gentaget. 

12 Status på opgaver 

a) Flisegennemgang, Vandmanden 
Der skal aftales nyt møde. 

b) Salg af traileren 
Den er næsten solgt. 

c) Ny hjemmeside 
Thomas arbejder på siden. 

d) Webadgang til hovedmail og dokumenter, samt evt. backup. 
Der er opsat adgang via web til mail (Gmail) samt Dropbox til bestyrelsen. 

e) Brønd ved Fiskene 60 
Vi afventer. Furesø Egedal Forsyning skal lave arbejde på vandstik, muligvis ved samme brønd. 

f) Vedtægter 
Der kommer oplæg til oktober. 

g) Kommende beskæringsarbejder 
På nær Vandmanden (sker næste uge) er der gået inspektionsrunde, hvilket resulterer i oplæg til 
arbejde. 

13 Hul ved Vandmanden 58 
Grundejeren skal selv foranledige kontakt til kommunen ang. besigtigelse af kloakledningen., hvilket 
bestyrelsen har givet besked om. Bestyrelsen kontakter Furesø Egedal Forsyning, for at sætte skub i 
sagen, da vi ikke uden nærmere undersøgelse kan igangsætte arbejdet på grundejerens regning. 

14 Indkomne mails og forespørgsler 
Intet usædvanligt, som ikke er/bliver besvaret. 

15 Opgaver vi skal tage fat på 
Der igangsættes ikke nye opgaver. 

16 Diverse 
Det skal indskærpes overfor Bondes Have at de skal være grundigere når de sprøjter på stierne. 
Christian K. lægger opslag på Facebook omkring parkering på fliser og grønne områder. 


